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Van de voorzitter

Beste mensen,
We zijn alweer een paar weken onderweg in het nieuwe jaar. We hebben een leuke
nieuwjaarsborrel gehad met een aantal gasten die wij in het zonnetje hebben gezet
voor hun inzet voor de vereniging.
Het lijkt misschien alsof we als bestuur stilzitten, maar niets is minder waar. Achter de
schermen zijn we druk bezig met het regelen van enkele grote zaken, zoals het Jan van
Heerde-toernooi op 14 juni. We zijn daar al een heel eind mee op weg. Ook bestaan we
dit jaar 35 jaar, en dat zal niet ongemerkt voorbijgaan. Maar daarover later meer.
Daarnaast werken we aan een project waar jullie later meer over zullen horen en van
zullen merken. Het klinkt misschien wat geheimzinnig, maar jullie zullen het vanzelf
ontdekken.
Verder lijkt het ledental in een stijgende lijn te zitten, wat ook leuk is voor de sporters
en de trainers. Nieuwe gezichten brengen immers ook nieuwe ideeën met zich mee.
Op 24 maart is de jaarvergadering, waarin we een nieuw lid van het bestuur aan jullie
willen voorstellen en vragen of jullie met zijn benoeming akkoord gaan. In de
uitnodiging, die nog volgt, wordt dit verder uitgelegd.
In de week van 31 maart tot 5 april vindt ook de collecte voor het Sportfonds
Gehandicapten plaats. De helft van de opbrengst is bestemd voor de vereniging. Als
jullie daaraan mee willen werken, kun je je aanmelden bij de trainer.
Hopelijk zien we jullie terug op de jaarvergadering!
Met vriendelijke en sportieve groeten,
Gaby Goudzwaard



VAN DE PENNINGMEESTER
Beste Flevosterren,
En dan zitten we alweer ruimschoots in
februari. Op dit moment ben ik druk bezig met
de jaarcijfers. Zoals het nu lijkt komen
we helaas toch weer (enigszins) in de rode
cijfers. Dit wordt vooral veroorzaakt door een
uitgave waar we al geld voor
beschikbaar hadden. Dus niet heel erg. Wil je er
meer van weten, kom dan op de Algemene
Ledenvergadering. Deze wordt
gehouden op 24 maart.
Intussen hebben we de jaarlijkse subsidie van
de gemeente alweer op de rekening staan: dit
keer kregen we € 450,00. Het
bedrag is (dus) verhoogd. Verder hopen we
natuurlijk op een mooie opbrengst bij onze
collecte (de week van 30 maart t/m 5
april). Veel van jullie hebben zich alweer
opgegeven om te lopen of een online bus aan
te maken. De darters gaan ook dit
jaar weer als groep lopen. Super mensen! Wil je
ook meehelpen (dat kan ook met een online
collectebus), laat het me dan
even weten! Heb je hier vragen over: schiet me
gerust even aan of doe een berichtje op de app
of de mail. De helft van de
opbrengst is voor Flevostar. Hierdoor kunnen
we de contributie laag houden.
Ons ledenaantal neemt langzaam maar zeker
weer toe. Het is lekker druk bij de darters en
het badmintonveld is ook goed
gevuld. Heel fijn dat we er nu ook weer een
tennisser bij hebben: Michaela, hartelijk
welkom!
Tot zover weer mijn stukje. Hopelijk tot ziens
op de ledervergadering.

Een hartelijke groet van jullie penningmeester,
Tineke Schutte.

De razende reporter.......
Het jaar 2025 is begonnen en we zitten (al)
in februari. 
In januari zijn we gestart met een traditie
namelijk de nieuwjaarsborrel. Een
gezamenlijke toast om het nieuwe jaar te
beginnen, niet alleen met het toasten maar
niet te vergeten
een toespraak van onze voorzitter.  
Het jaar 2025, een speciaal jaar voor onze
vereniging omdat onze vereniging 35 jaar
bestaat! Meer hierover in de volgende
clubnieuws.
Verder is er binnen het bestuur veel
reuring, de collecte komt eraan,
voorbereiding Jan van Heerde toernooi en
niet te vergeten onze jaarlijkse
ledenvergadering op 25 maart.
Een jaarverslag maken om jullie te laten
weten wat er allemaal gebeurd is in 2024,
onze penningmeester laat weten hoe we
omgaan met de centjes en niet te vergeten,
hebben we nog genoeg geld voor de
komende jaren.  Dat horen jullie op 25
maart! We hopen dat velen komen en zijn
heel benieuwd wat er goed gaat binnen
onze vereniging en vooral of jullie nog
dingen hebben die anders kunnen.
Laat ons verrassen!

Wist u dat......
* de collecte de belangrijkste
inkomstenbron is van onze vereniging. 
* wij zijn op zoek naar collectanten die
mee willen helpen om onze clubkas te
spekken. 
* wil je helpen met collecteren of is er
iemand in je buurt die zou willen
collecteren? Geef het door aan onze
penningmeester Tineke!
* De collecteweek is van 30 maart t/m 5
april!
* Gaby zijn badmintongroep ziet groeien.
Het heeft maar liefst 10 leden!
* Gaby hier helemaal in zijn sas is.
* Dit een mooi voorbeeld is voor de andere
sport groepen. 
* Nieuwe leden heel welkom zijn!
* Een coördinator Rolstoelbasketbal nog
open staat



Ook hebben we vaak een vrijwilliger rondlopen die jullie
allemaal kennen, Johan Boerman, de oude begeleider van

Optisport die altijd ’s woensdagavond in het beheerdershok
zat en altijd voor iedereen heel behulpzaam was. Hij heeft

nu een nieuwe baan in de zorg en als hij op woensdag vrij is
komt hij meesporten en helpen. Je kunt hem overal binnen

de vereniging tegenkomen.

Ook wij zijn alweer een paar weken
bezig en met veel plezier. Ons

ledenaantal is ondertussen gestegen
naar 10 en dat was een jaar geleden
wel wat anders. Er zijn mogelijk nog

twee sporters die lid willen worden en
binnenkort komen meespelen.

BADMINTON

Zoals je hebt kunnen lezen gaan we dit jaar
binnen de vereniging leuke dingen doen. Hebben
jullie nou ook een mooi idee kom er dan mee dan

kunnen we kijken wat we kunnen doen.
Heb je vrienden of vriendinnen die ook wel willen

badmintonnen neem ze dan een keertje mee.
Proberen mag altijd!

Vriendelijke groeten,
Gaby Goudzwaard.



DARTEN

 We hebben een nieuw 
   lid mogen verwelkomen.

Johannes Kroneman, een van 
de sponsoren van de dartborden 

en surrounds. Johannes helpt 
ons ook met opbouwen en

opruimen. Van harte 
      welkom bij de club.

        Afgelopen december 
hebben we afscheid genomen 

van een van onze beste darters,
Milan. Hij kan zijn opleiding tot

treinmachinist moeilijk
combineren met het darten.

  Veel succes met je opleiding 
en als je tijd heb ben 

je welkom.

We waren alweer 
   begonnen met de interne

competitie, maar door 
verschillende redenen lopen 

we een beetje achter op schema. 
De griep is ons niet voorbij gegaan,
een aantal darters werden er door

geveld. Het golfdarten maakt 
ook onderdeel uit van de 

       competitie, hier zijn we 
                       weer mee gestart.



Wat een mooie avonden de
afgelopen periode. Er werden maar
liefst al 3 keer de maximale score,

180, gegooid. Leo was als eerste
aan de beurt dit seizoen en gaf

hiermee het voorbeeld. Laddy was
de volgende die deze score wist de

gooien.
Sterker nog Laddy heeft er al 2 op
zijn naam staan. Op onze site en

Facebookpagina kunnen jullie zien
hoe trots ze zijn met deze prestatie.

We zijn net zo trots op jullie.
De darttrainers

Afgelopen 2 weken 
is David wezen 

proefdraaien. Hij vindt het erg
gezellig en leuk. Het darten gaat
hem steeds beter af. David heeft
aangegeven lid te gaan worden.

Alvast van harte welkom! Afgelopen bestuursvergadering 
heeft het bestuur akkoord gegeven 

op het verlangen van een aantal darters.
Na overleg met Binali kunnen we langer
doorgaan met darten. Hierdoor is er de
mogelijkheid om extra wedstrijden te

spelen. We hebben nu de tijd tot 
20.30 uur.



Op zaterdag 25 januari werd de eerste keer een FUN-wedstrijd          
     georganiseerd i.s.m. gymnastiekvereniging Swift’64 uit Swifterbant.
    De organisatie lag deze eerste keer in handen van Swift’64 en de 
wedstrijd vond zodoende plaats in sporthal de Steiger in Swifterbant.

RITMISCHE GYMNASTIEK

Iedereen heeft het verslag en de foto’s op de website van Flevostar en 
de Facebook-site uitgebreid kunnen lezen. Vandaar dat hier nu niet verder
op in wordt gegaan. Het was in elk geval een fantastische ochtend en wat
zijn we trots op onze dames die allen met een gouden medaille naar huis
gingen!

Na deze wedstrijd hebben we enkele trainingen besteed aan algemene
materiaaltechniek met verschillende materialen. Na de voorjaarsvakantie

gaan we een start maken met het oefenen op een groepsdans voor de
opening van het Jan van Heerde voetbaltoernooi. Het wordt een leuke dans
met een speciaal thema. Welke dit wordt houden wij nog eventjes geheim!



G-VOETBAL

Wij zijn nu halverwege het 

seizoen. Voetballend doen wij het 

heel leuk, er is veel samenspel 

waarbij wij onze jongste spelers ook 

meenemen in het spel. Wij spelen

ongeveer om de 3 à 4 weken een toernooi wat

ons heel goed af gaat. Tijdens deze

toernooien is er veel plezier en wordt er 

veel gescoord wat uiteindelijk vaak 

de eerste plek oplevert.

Ons laatste toernooi wasop 18 januari. Wij dedendit toernooi met 7 spelersmee. Uiteindelijk hebbenwij dit toernooi ookglansrijk gewonnen met12 gemaakte doelpuntenen nul tegendoelpunten.

Er staan twee trainers voor onze groep

die elke training beginnen met een

leuke oefening. Hierbij wordt er gewerkt

aan balcontrole en een beetje conditie.

Na de oefeningen sluiten we altijd af

met een wedstrijdje om de geleerde

dingen gelijk uit te proberen in een

wedstrijdje

Wij zijn nog opzoek naar 

nieuwe spelers, ken jij iemand die 

een keer mee wil doen? Iedereen mag 

altijd 3 keer mee doen om uit te zoeken of 

zij het leuk vinden.

Sportieve groet, Jan Tolhoek



TENNIS

Hoera, we hebben weer 

een nieuw tennislid, Michaela. Ze is samen 

met de “dienstdoende” vrijwillig
er met volle

overgave bezig om het tennissen onder de 

knie te krijgen.

Vaak hoor ik dat de leden vertellen dat ze wel moe zijn met wat ze overdag 

allemaal gedaan hebben. Meestal blijkt dat na een potje tennissen de 

(geestelijke) vermoeidheid er weer lekker uitgeslagen is en dat we ons beter 

voelen dan voor het tennissen. Zo zien we maar weer dat sporten goed is voor

lichaam en geest. We nemen ons altijd voor om even rustig te beginnen maar 

meestal duurt het nietlang dat we er al weer snel voluit voor gaan.

Het is ook leuk dat we door de zaalbeheersters en beheerders altijd 

vriendelijk worden ontvangen en dat we onze tennisbenodigdheden 

vlot kunnen pakken.

Verder geen nieuws.

Met vriendelijke groeten,

Henk Durenkamp
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OPROEP

Wij zoeken iemand voor de taak als
coördinator rolstoelbasketbal

Binnen onze vereniging zijn nieuwe
leden altijd welkom. Wat zou het
toch mooi zijn als er een bekende
van jou / u mee komt trainen

Promotie is daarom erg
belangrijk, niet alleen vanuit de
club maar ook in jullie vriendenclub!
Helpen jullie mee om meer leden te
verwelkomen?



SPONSOREN

Met dank aan onze sponsoren!



Janet Aalderink, secretaris
Telefoon: 06 28 79 65 87 of
0321 – 338 634

Tineke Schutte, penningmeester
Telefoon: 0321 – 382 725

Gaby Goudzwaard, interim
voorzitter/coördinator badminton
Telefoon: 06 16 26 34 83

Jan Tolhoek, coördinator voetbal
Telefoon 069 83 26 32

Peter v.d. Ruitenbeek, coördinator darten
Telefoon: 06 10 90 13 33

Henk Durenkamp, coördinator tennis
Telefoon: 0320 – 227 238

Viveka Schuiling, coördinator RG
Telefoon: 0321-841995

BESTUUR SC FLEVOSTAR

Ereleden
Coen Goedkoop, overleden

19 december 2021

Leo Boersma
Tineke Beuving

Lid van verdienste
Dirk Geukens
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